



南 华 小 学

NAN HUA PRIMARY SCHOOL

30 Jalan Lempeng Singapore 128806

Tel: 67788050

Fax: 67784127

22 May 2013

To: Principals of Primary Schools
HODs/MT, Level Heads/CL or CL Co-ordinators

**6th NATIONAL PRIMARY SCHOOLS CO-OPERATIVE CHINESE ESSAY WRITING
COMPETITION 2013**

Warm Greetings!

Nan Hua Primary School is organizing our 6th National Primary Schools Co-operative Chinese Essay Writing Competition. This competition provides pupils with a platform to work in pairs, inspire each other and showcase their creative writing. The concept is akin to having Chinese scholars come together to compose couplets.

This competition will be held on **Friday, 12 July 2013** at 2.00 p.m. at Nan Hua Primary School. It is open to Primary 5 and 6 pupils only. Pupils must register in pairs and one of them must be a Singaporean.

The following are attached:

1. Competition Rules and Regulations
2. Registration Form
3. Thinking Routine Worksheet

Please disseminate the details to your HOD(Mother Tongue), Level Head(Chinese Language) or Chinese Co-ordinator.

Please email the completed Registration Form to Mdm Lim Lin, lim_lin@moe.edu.sg or fax the form to **6778 4127** by **Tuesday, 2 July 2013**. If you have any query, please do not hesitate to contact Mdm Lim Lin.

Thank you for your attention and we look forward to your support in making this competition a success.

Yours sincerely,

Mrs Becky Neo
Principal

西区卓越中心 (华文与文化)
West Zone Centre of Excellence (Chinese Language and Culture)



南 华 小 学

NAN HUA PRIMARY SCHOOL

30 Jalan Lempeng Singapore 128806

Tel: 67788050

Fax:67784127

2013 年第六届全国小学双人协作作文比赛

尊敬的校长：

为了提高小学生的创意写作能力和发挥学生之间的协作精神，本校将于**2013年7月12日（星期五）下午2时**，在本校举办全国小学双人协作作文比赛。

参赛者将根据主办单位所定的题目，然后以双人协作的形式完成作品。具体详情，请参阅比赛章程。

报名者必须是小学五、六年级的在籍学生。每所学校限派一支参赛队伍。每支队伍须有两名参赛者，其中一名必须是新加坡公民，另一名可以是非公民。

谨附上比赛章程，报名表格及思维策略活动单各一份，恳请贵校踊跃报名参加比赛，并于**2013年7月2日（星期二）**之前将报名表格传真至南华小学（传真号码：**67784127**）或电邮至 lim_lin@moe.edu.sg 给林琳老师。

若有任何疑问，您可以电邮林琳老师（lim_lin@moe.edu.sg）询问详情。

谨此函达。谢谢。

祝颂

教安！

南华小学校长

张筠平 启

2013年5月22日

西区卓越中心（华文与文化）

West Zone Centre of Excellence (Chinese Language and Culture)